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OPENING 

De locatie-voorzitter heet ons wederom hartelijk welkom. De vice-voorzitter verontschuldigd de 

secretaris wegens ziekte en de 2 andere bestuursleden wegens vakantie. 

AUTONOMIE = loslaten, vertrouwen, samenwerken 

10 jaar geleden is de parochie gefuseerd, een jaar later kwam Terschelling ook bij de 

Jacobusparochie. Deze fusie hebben de parochianen hier niet gewild, ze wilden autonoom blijven. 

Het is van bovenaf (door het bisdom) beslist. Maar het is zo en nu zijn we weer in een nieuwe fase, 

het Quo Vadis rapport.  

In de commissie bezit en beheer zat een vertegenwoordiger van elke locatie, maar niet van 

Terschelling. Dat komt, omdat er geen reactie op diverse uitnodigingen is gekomen. 

De monumentenwacht is bij alle kerken langs geweest, er is een bouwhistorisch rapport van alle 

locaties. De waardes zijn opgenomen van alle kerken, zodat vergelijken mogelijk is. Het Quo Vadis 

rapport staat op de website van de Heilige Jacobus Parochie. 

Autonoom zijn kan zeker voor het dagelijks reilen en zeilen van de locaties. We hebben het bisdom 

echter wel nodig om kerk te zijn. En Terschelling is onderdeel van de Jacobus de Meerdere parochie, 

dat is een gegeven. De fusie van  de 5 locaties was noodzakelijk vanwege de financien, het aantal 

vrijwilligers en ook voor het besturen van de parochie. Rijke en arme parochies zijn samengevoegd, er 

zijn nu alleen nog maar fusie parochies. 

De vice-voorzitter laat ook zien dat Terschelling zichzelf niet kan bedruipen. Er wordt veel zelf 

geregeld en betaald, maar o.a. geen afdracht aan het bisdom gedaan. Ook is het legaat dat is 

gekregen voor onderhoud van de kerk op Terschelling nagenoeg op.  

Een parochie bestuur heeft 2 belangrijke taken: niet meer geld uitgeven dan er binnenkomt en het 

vermogen op orde houden. 5 kerkgebouwen open houden en 2 full time pastores in dienst kunnen 

we niet meer betalen. 



 

Autonomie op de locatie voor de dagelijkse gang van zaken. 

 

Het legaat is zo goed als op. 

 

Locatie Terschelling heeft meer uitgaven dan inkomsten. 

 



QUO VADIS 

Na een korte pauze krijgt Gerard Brouwer het woord om een toelichting te geven op het Quo Vadis 

rapport. Er wordt een vraag gesteld over het achterstallig onderhoud.  De architect vertelt waar dat 

voor nodig is. Voor dak reparatie, alle dakpannen moeten eraf in verband met verzakking en de 

panlatten zijn verrot. De westgevel moet opnieuw gevoegd worden. Ook hier geldt dat er de 

afgelopen jaren alleen noodzakelijk onderhoud is gepleegd. 

Als het besluit wordt genomen dat deze kerk dicht gaat, dan heb je zeker nog een aantal jaren om een 

andere plek te zoeken om te vieren. Op iedere locatie blijft een plek om te vieren en samen te 

komen. 

De vice-voorzitter legt het BOB principe uit. 

 

In de eerste fase is de invloed van de parochianen groot. De besluitvorming ligt bij het bestuur en 

uiteindelijk bij de bisschop. We geven aan dat we uitstel van de besluitvorming hebben aangevraagd 

en gekregen van het bisdom tot en met eind november. 

HUISWERK 

De parochianen krijgen huiswerk mee.  

Hoe zien jullie de toekomst voor deze parochie? Waar willen jullie een plek hebben om te vieren en 

samen te komen bij sluiting van het kerkgebouw? 

Voor de architect: Wat zijn de mogelijkheden voor herbestemming?   

De herbestemmingsonderzoeken staan los van het te nemen besluit om de kerk al dan niet te sluiten. 

Er zijn verder geen vragen van de parochianen. Men vindt het een duidelijk verhaal en zijn blij dat we 

gekomen zijn om verheldering te geven. In oktober komen we terug voor de 3e locatiebijenkomst.  

De vice-voorzitter bedankt iedereen voor het eerlijke gesprek, de vragen en oprechte aandacht voor 

elkaar. 

Notulist:  Carla de Boer 


